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та інформаційноїдіяльності
від «24» лютого 2023 року

Питання 2. Результати опитування здобувачів стосовно якості навчання та
викладання у І семестрі 2022-2023 н.р. (доп. Корбутяк В.І.)

СЛУХАЛИ: доцент Корбутяк В.І. представив результати анонімного опитування
здобувачів стосовно якості навчання та викладання у І семестрі 2022-2023 н.р. У

порівняння до результатів аналогічного опитування за останні п'ять семестрів
(матеріал за посиланням:/Вир://пимт.еди.а/ппі-ет/кає-дидід/докитепій 1394-телгонагу-апкешуапліа ). Корбутяк В.І. повідомив, що усім викладачам було надіслано
результати анкетування здобувачів по тих ОК, що викладалисьуІ семестрі 2022-2023
н.р. Також планується надіслати здобувачам узагальнені результати їх анкетування та
прийняті рішення на кафедрі.

УХВАЛИЛИ:
1. Всім викладачам взяти до уваги конструктивні пропозиції, які надано здобувачами
стосовно якості викладання і навчання по своїх ОК, особливо відповіді на відкриті
запитання.
2. На основі аналізу узагальнених результатів анкетування по викладачах кафедри:

а) продовжувати роботу над такими напрямами:
- надавати практичні та сучасні навички;
- бути відкритим до спілкування та доступнимдля зв'язку;
- заохочувати здобувачів висловлювати свою лумку:

давати можливість здобувачамвільно обирати теми для дослідження, способи
та методи виконання навчальних завдань;

- регулярно та вчасно надавати відгуки на студентські роботи;
- пояснювати здобувачам причини виставленнясвоєї оцінки.
б) особливу увагу приділяти таки питанням:

обговорювати із здобувачами етику та академічну доброчесність, санкції за
плагіат, списуваннята інші порушення;

- розвивати сучасніта цікаві методи навчання.

Рішення прийняте відкритим голосуванням:
«ЗА»- одноголосно;
«ПРОТИ» -- немає
«УТРИМАЛИСЬ» - немає.



Питання 3. Результати опитування випускників минулих років стосовно якості
освітньої програм «Управління інформаційними комунікаціями». (доп.
Цецик Я.П.)

СЛУХАЛИ: гарант ОП «Управління інформаційними комунікаціями», лоцент
Цецик Я.П., повідомив, що 16 лютого відбулась зустріч групи забезпечення з метою
аналізу та використання пропозицій випускників минулих років для можливого
оновлення ОП 2022 чи окремих ОК, протокол групи забезпечення Ле 1 від 16.02.2023
(результати анкетування за посиланням:|пирз//пихт.еди ца/ппі-ст/кає.
«идід/докитетія 1394-гегинагу-апкешхмапліа).

УХВАЛИЛИ: схвалити роботу групи забезпечення ОП «Управління інформаційними
комунікаціями».

Рішення прийняте відкритим голосуванням:
«ЗА»-- одноголосно:
«ПРОТИ»- немає.
«УТРИМАЛИСЬ»- немає.
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